
Zápisnica zo zasadnutia Rady rodičov školy (ZŠ Beňovského) 

4. 9. 2019 o 17:30 
 

 

Počet prítomných: 22/ prezenčná listina/ 

Prizvaná: p. riaditeľka PaedDr. Viera Karovičová 

 

Program:  

 voľba výboru na škol. rok 2019/2020; 

 informovanie o finančnom hospodárení OZ Rodičovské združenie pri Základnej  škole 

Beňovského, schválenie rozpočtu na rok 2019/2020 

 informácie od p. riaditeľky. 

 

1. Voľba výboru na škol. rok 2019/2020 

Prítomní zástupcovia jednotlivých tried zvolili výbor RRŠ v nasledovnom zložení: jednohlasne 

 Predseda:   p. Chmela 

 Podpredseda:  p. Hudeček 

 Pokladníčka:  p. Krempaská 

 Zapisovateľka:  p. Levická-Pikulíková 

Overovateľka: p. Šulganová 

 

Staronový predseda p. Chmela poďakoval za dôveru a vyslovil poďakovanie tým rodičom, ktorí vo 

výbore pracovali v školskom roku 2018/2019. 

RRŠ schválila zverejnenie mien zástupcov za jednotlivé triedy, ako aj zápisníc a rozpočtu na 

webovom sídle školy. 

 

2. Finančné hospodárenie za rok 2018/2019 

P. Chmela spolu s p. Krempaskou informovali o výške získaných finančných prostriedkov o 

zostatku na účte. Zároveň podali vysvetlenie k niektorým konkrétnym výdavkom. Jedným z nich je 

aj príspevok na ihrisko Beňováčik, ktoré sa aktuálne stavia na pozemku školy. 

P. riaditeľka doplnila a vysvetlila, že v minulom roku OZ nakúpilo pre školu okrem pomôcok na 

fyziku učebnice na nemčinu, pretože ich v tom istom roku potrebovali naraz 2 ročníky, no škola 

môže nakúpiť len obmedzený počet učebníc.  

P. Chmela  s p. Krempaskou zároveň predložili rozpočet na nový školský rok 2019/2020 a 

zdôvodnili jeho položky a navrhovanú výšku pridelených financií. Rozpočet bol jednohlasne 

schválený. 

 

3. Informácie od p. riaditeľky 

P. riaditeľka informovala, že škola má pripravené stojany na bicykle, ktoré by mali byť osadené 

pred školou, no tento priestor škole nepatrí, preto je potrebné získať súhlas magistrátu a okrem neho 

aj symbolický prenájom priestoru. 

P. riaditeľka zároveň prosila zástupcov tried o spoluprácu pri informovaní ostatných rodičov v 

súvislosti s novým režimom stravovania a so zavedením čipov pre deti:  

 optimálny spôsob platby paušálneho poplatku za stravu je bankový PREVOD, nie 

vklad!!! 

 ak niekto prvú platbu za september urobil VKLADOM, je potrebné to nahlásiť p. 

triednej učiteľke. Pri vklade si banka totiž účtuje 3 € poplatok, čo spôsobí, že platba 

za stravu príde na účet školy nie vo výške 10 € ale len 7 €, a tak sa dieťa, resp. rodič, 

stáva neplatičom a obed dieťaťu vydaný nebude; 

 pri platbe je potrebné uviesť MENO a TRIEDU dieťaťa; 

 poplatok a nedoplatok z predchádzajúceho mesiaca je potrebné zaplatiť k 1. v 

nasledujúcom mesiaci (o nedoplatkoch bude rodičov informovať vedúca jedálne); 



 žiak musí absolvovať minimálne 1 – 2 vyučovacie hodiny, aby dostal obed zadarmo, 

inak je potrebné za obed zaplatiť (I. stupeň 1,15 € a II. stupeň 1,23 €); 

 Z dôvodu dodržania všeobecne záväzných právnych predpisov pre školské 

zariadenia (napr. Zásady správnej výrobnej praxe – HACCP a pod.) nie je možné 

odhlásiť stravu ráno v daný stravovací deň, ale len do 14:00 predchádzajúceho dňa. 

 

P. riaditeľka ďalej RRŠ ďalej zdôraznila, že čipy škola zaviedla po viacročnej žiadosti rodičov. V 

cene 3 € nie je len samotné zariadenie, ale aj náklady na vytvorenie celého systému a podporného 

softvéru. Čipy zostanú deťom do konca dochádzky na ZŠ Beňovského, v prípade straty je nutné 

zakúpiť nový čip znovu v cene 3 €. Okrem toho pripomenula, že momentálne je škola v skúšobnej 

prevádzke používania čipov, pedagogickí ako aj iní zamestnanci dohliadajú na to, aby sa žiaci 

naučili čipy správne používať (príchod a odchod registrovať na tom istom prístroji, čipovať sa pri 

obede). 

 

P. riaditeľka v skratke ďalej informovala RRŠ: 

 

 o krúžkoch, ktoré škola ponúka svojim žiakom a na ktoré je možné využiť vzdelávací 

poukaz (rodičia ich dostali od triednych učiteľov na rodičovskom združení); 

 o zisťovaní záujmu o účasť na škole v prírode v III., IV. a V. ročníku (žiaci v IV. ročníku 

majú nárok na príspevok od štátu); 

 o neorganizovaní lyžiarskeho zájazdu  v tomto školskom roku pre malý záujem v minulom 

roku; 

 vedenie školy prosí rodičov, aby pre svoje deti zabezpečili na telesnú výchovu halové 

tenisky (nie jarmilky!), ktoré farebne neničia podlahu v zrekonštruovanej telocvični; 

 o možnosti zrušiť papierovú žiacku knižku v konkrétnej triede, ak sa na tom rodičia 

dohodnú; toto opatrenie však odporúčala len pre II. stupeň; 

 o prijatí 2 nových učiteliek na II. stupeň, 3 vychovávateliek, tajomníčky, školníka a 

pomocnej sily do kuchyne; 

 o zákaze nevstupovať na pôdu školy bez sprievodcu, ktorý sa týka všetkých rodičov. Tento 

zákaz vyplýva z konkrétneho incidentu s jedným rodičom, ktorý takmer fyzicky napadol 

cudzie dieťa. P. riaditeľka aj v tejto súvislosti apelovala na RRŠ, aby rodičia v prípade 

akýchkoľvek problémov všetko riešili s triednymi učiteľmi, všetko si overili a korektne 

postupovali, čím budú príkladom aj pre svoje deti. Zároveň spomenula, že doteraz malo 

vedenie dobré skúsenosti s rodičmi, čo sa týka žiakov, dokonca v školskom roku 2018/2019 

za správanie udelilo vyše 100 pochvál (oproti 15 pokarhaniam); 

 o náraste počtu žiakov v ZŠ Beňovského na súčasných 530, v škole je o 2 triedy viac 

prvákov, celkovo budova základnej školy je postavená na počet 18 tried, v školskom roku  

2019/2020 je 22 tried.  

 


